
Мариника Тепић: Нема те велике теме, као ни у случају седнице о Косову, која би нас натерала да се вратимо у парламент
четвртак, 20 јун 2019 01:31

Потпредседница Странке слободе и правде и шефица посланичке групе “Клуб
самосталних посланика” Мариника Тепић изјавила је да не постоји ниједна тема над
темама, као ни у случају седнице о Косову па тако ни избор Повереника за информације
од јавног значаја, која ће их намамити да саучествују у раду Скупштине све док се не
испуне одређени захтеви.

  

  

Упитана да ли ће подржати Невену Ружић, кандидаткињу невладиног сектора за
Повереницу, Тепић је рекла да повратка нема док се не испуне захтеви из Споразума с
народом и протеста “Један од пет милиона”, Европске комисије, као и Стручне радне
групе протеста.

  

“Сматрамо да се не можемо руководити појединачним ситуацијама или персоналним
решењима у ситуацији када слободе и правде у Србији нема, а пристајање да дамо
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легитимитет тек привиду да се нешто мења, чинило би нас саучесницима у тој лажној
слици”, рекла је Тепић.

  

Како је додала, њихова одлука је стога да остану доследни у бојкоту рада парламента, у
правом смислу, без проналажења изговора за полубојкот или слично.

  

(ССП)
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